
Bestyrelsesmøde afd. 7 Engparken  den  18.1- 24 

Claus , Christian og Tomas fra Sundby Hvorup  Boligselskab var inviteret med til den 

første del af mødet. 

Punkter til dette: 

Solcelle anlæg ved Vaskehuset 

Forventningsafklaring for afslutning af renoveringen af Viktoriagade og Fredens vej 

Garagerenovering 

Chip Fælleshuset 

 

Tomas gav oplæg omkring drift og økonomi af solcelleanlægget der skal kobles på 

vaskehuset, ”optjeningen” af strøm fra solceller, tilfalder hele afdelingen og ikke kun 

vaskehuset. 

 

Christian og Claus vil gennemgå samtlige mangellister fra Viktoriagade og Fredens 

vej, hvorefter de vil informere de enkelte lejemål om hvad der kan laves og hvad de 

”må leve med” ikke bliver anderledes 

Christian laver en plan, så man kan få sat et endeligt punktum.. 

 

Claus fortalte at de sidste garagerenoveringer i Engparken  pågår i løbet af 2024. 

Claus informerede også om at man er ved at sikre alle tagrygninger, og i samme 

omgang, gøres der rent omkring de tagvinduer hvor det skønnes nødvendigt. 

Man algesprøjter ikke tage mere, af hensyn til miljø. 

Tomas fortalte af der fremadrettet skal bruges chip for at komme ind i fælleshuset. 

Anders og klubberne får tildelt chip, disse bliver kodet således man kun kan bruge 

chippen den dag der er klubaktivitet. 

Tak for information til de tre herrer. 

 



 

Orientering fra formanden 

Opfølgning fra sidste møde omkring budget. 

Anders og Gitte har deltaget i et møde med LIDL  hos SHB , der er desværre intet nyt 

omkring Nr. Uttrup torv, mange ting er stadig uafklaret. 

 

Organisationsbestyrelsen 

Sibra er udtrådt af OG, ind er kommet Palle fra kontoret. 

Der afholdes valgmøde i 4. kreds den 20. marts, Pia, Helle og Svend Aage deltager. 

Lejemålet af MAMA MOSS (Kvarterets hus) er opsagt 29. februar 2024. 

Øvrige informationer fra OG kan ses på hjemmesiden. 

Kassereren  

Helle har lavet budget for det kommende år, og vi diskuterede det kommende års 

aktiviteter og forbrug til disse. 

Forslag 

Forslag til afdelingsmødet, stigning af lejepris for lokalet, mod  man fritages fra 

gulvvask, man skal selvfølgelig stadig tage køleskab borde og toiletter. 

 

Henny har talt med alle ”forkvinder og mænd” fra klubberne i Engparken, og de har 

indvilget i at vi må bruge deres navne som kontakter til klubberne og hænge dem op 

i opgangene, med oplysninger om tid og sted for klubaktiviteter. 

Morten laver opslag til opgangene. 

Opslagene kommer op samtidig med indbydelsen til beboerkaffe 

Beboerkaffe 

Der afholdes beboerkaffe i fælleshuset den 28. februar kl. 15. til 17. 

Evt. 

Næste bestyrelsesmøder 29/2 kl. 18     og          8. April kl.17./ ref. Henny 



 

 

 

 

 


